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Abstract (en)
[origin: US2017299355A1] The invention relates to an artillery projectile (1) which is intended to have a trajectory comprising a ballistic phase and
a piloted phase. This projectile (1) has at least one means ensuring its aerodynamic stabilization on part or all of its trajectory and a means (9)
intended to ensure a piloting during the piloted phase. This projectile is characterized in that the aerodynamic stabilization means comprises a wing
system having at least two wings (16) which are able to positioned with respect to the axis (26) of the projectile, at least during the piloted phase,
with their sweepback angles being negative, that is, with the free ends (16b) of the wings (16) being oriented towards the front of the projectile (1).

Abstract (fr)
L'invention a pour objet un projectile d'artillerie (1) qui est destiné à avoir une trajectoire comportant une phase balistique et une phase pilotée. Ce
projectile (1) comporte au moins un moyen assurant sa stabilisation aérodynamique sur tout ou partie de sa trajectoire et un moyen (9) destiné à
assurer un pilotage lors de la phases pilotée. Ce projectile est caractérisé en ce que le moyen de stabilisation aérodynamique comporte une voilure
comportant au moins deux ailes (16) qui sont aptes à être positionnées par rapport à l'axe (26) du projectile, au moins pendant la phase pilotée,
avec leurs angles de flèches négatifs, c'est à dire avec les extrémités libres (16b) des ailes (16) orientées vers l'avant du projectile (1).
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